
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně 
ze dne 18. června  2008 

 
 
 
Přítomni:  Kristýna Cílková, BcA. Petr Dub, DiS., ak. mal. Vladimír Merta,  
  doc. Mgr. Jana Preková ,  prof. ak.soch. Tomáš Ruller, Mgr. Veronika Psotková,  
  prof. PhDr. Jan Sedlák,CSc., ak.mal. Margita Titlová 
                 
Omluven: Vratislav Černý, prof. ak.mal. Martin Mainer, prof.ak.mal.Peter Rónai,   
 
Nepřítomni: zástupci AS VUT, doc. Gabriel 
Hosté:  Mgr. Richard Fajnor, Mgr. Jaroslava Bílá 
 
 
Program zasedání je následující: 
   
1.  Schválení programu (ak.mal. Merta); 
2.   Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 29.5. 2008 (ak.mal. Merta) 
3.   Zpráva o činnosti FaVU (doc. Gabriel) 
4.   Zpráva o hospodaření ( taj. Bílá) 
5.   Zpráva o zasedání AS VUT 
6.   Předložení směrnice děkana o zavedení elektronického systému – upravení formy  dokumentace studia na FaVU 
7.   Směrnice děkana o podmínkách přijímacího řízení na FaVU VUT 
8.   Studijní plány 2008/09 
9.   Harmonogram 2008/09 
10.  Příští termín zasedání AS FaVU 
11.  Různé 
 
 
Ad 1. Schválení programu 
 
Prof.  Ruller:  Do různého – zařadit bod: 
Organizační struktura FaVU VUT. 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Proti:  0  
Zdržel se: 0 
 
Schváleno. 
 
 
Ad 2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 29. 5. 2008  
 
Diskuse k zápisu z minulého zasedání AS FaVU 
Prof. Ruller požádal o doplnění zápisu v bodě 8. Různé o upozornění, že doposud nebyla schválena příloha statutu Struktura 
FaVU. 
 
Hlasování: 
Pro:    4 
Proti : 0  
Zdržel se:  3 
 
Schváleno. 
 
 
Ad 3. Zpráva o činnosti FaVU (doc. Gabriel) 
 
Zpráva o činnosti FaVU- z důvodu nepřítomnosti děkana nebyla přednesena,  
AS FaVU bude informován na příštím zasedání. 
 
 
Ad 4. Zpráva o hospodaření (tajemnice Bílá) 
 
Informovala senát o hospodaření k 31.5. 08. 
Do poloviny listopadu nutno utratit finance pro řešitele  určené do FRVŠ a rozvojových programů. 
Do 31.11. je nutno vyúčtovat doktorandské studium. 
 
 



Ad 5. Zpráva ze zasedání AS VUT  
 
Nebyla podána. 
 
 
Ad 6. Předložení směrnice děkana o zavedení elektronického systému – upravení formy dokumentace studia na FaVU 
 
P.Dub – na základě jednomyslné shody SK AS FaVU navrhuje do vedením předloženého znění směrnice zapracovat změnu v bodě 
4, ods. b a sice ve formě potvrzení zápisu do studia na začátku školního roku. A to v následujícím znění: 
 
„4. Povinnosti studentů při používání elektronického výkazu o studiu 
 
b)  Zápis do studia 
 

Po kontrole údajů v elektronické dokumentaci studia za uplynulý akademický rok, vytištění Prospěchové karty za uplynulý 
akademický rok a registraci kurzů na další rok připraví studijní oddělení tiskopis Zapsané předměty pro daný akademický rok. Zápis 
do dalšího ročníku je studentem realizován a formálně stvrzen k tomu určeným elektronickým formulářem ve vedením FaVU 
vymezeném termínu. K účelu administrace a validace zápisu prostřednictvím IS studentovi slouží jeho přihlašovací jméno a heslo 
přidělené na počátku studia. Dosavadní zápisové archy budou od 1. 9. 2008 nahrazeny tímto formulářem IS, který je archivován po 
ověření jeho právoplatnosti a stvrzení razítkem školy na studijním oddělení FaVU.“ 
 
diskuse: 
SK se odvolává především na standardní postup aplikovaný na ostatních vysokých škol používajících rozhraní IS. 
Proděkan Fajnor upozornil na případné nedostatky v realiích FaVU, přizpůsobí se  však verzi studentské komory. 
 
Hlasování: pro znění směrnice se zapracovanou změnou od SK AS FaVU. 
 
Hlasování: 
Pro:  6 
Proti 0  
Zdržel se:  2  
 
Schváleno. 
 
 
Ad 7.  Směrnice děkana o podmínkách přijímacího řízení na FaVU VUT 
 
Prof. Ruller: doposud se neuskutečnila plánovaná porada pedagogů s programem řešit připomínky vzniklé po minulém přijímacím 
řízení ani RSP, která by věc konkrétně řešila. 
 
V. Merta – v textu je ještě uveden neexistující Atelier kresby, 
 
pozdní podání směrnice ke schválení proděkan zdůvodňuje tím, že je dobrá a nevyžaduje změny, V. Merta to považuje za 
nestandardní, 
za AS připomíná, že již loni měl připomínky ke znění směrnice, ty však do předkládaného znění nebyly zapracovány - je nutné 
opravit základní nedostatky. 
 
( prod. Fajnor – do zápisu zásadní požadavek: „keď to budete pozmeňovať, poviem, že ste to zmanipulovali“) 
 
Usnesení AS: 
AS předloženou směrnici nepřijal a opětovně vyzývá vedení FaVU aby k problematice svolalo v nejbližším možném termínu 
po zahájení výuky schůzku pedagogů a po diskusi předložilo nové znění směrnice o přijímacím řízení na FaVU. 
 
Hlasování: 
Pro:   6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Usnesení přijato. 
 
AS FaVU schvaluje aktualizované termíny pro přijímací řízení bakalářského a magisterského studia uvedené v návrhu 
směrnice. 
 
Hlasování: 
Pro 6 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Schváleno. 
 



 
Ad 8.  Studijní plány 2008/09 
 
Předseda ek komise seznámil AS se stanoviskem EK z 18.6. které bude v příloze tohoto zápisu a informoval AS, že nabídka kurzů je 
vzhledem ke způsobu jejich financování nevyvážená. 
 
V. Merta: ek. komise předloží konkrétní poznámky k problematice st. plánů. 
 
 
Ad 9.  Harmonogram 2008/09 
 
AS FaVU schvaluje harmonogram 08/09 s výjimkou termínů přij. řízení pro dr. studium 
 
Hlasování: 
Pro:  6 
Proti: 0 
Zdržel se:  0 
 
Schváleno. 
 
 
Ad 10.  Příští termín zasedání AS FaVU  
 
Příští termín řádné schůze AS FaVU je 1.10. 08 v 11.00 hod. 
 
Hlasování 
Pro:  6 
Proti:  0  
Zdržel se: 0 
 
Schváleno 
 
 
Ad 11.  Různé  
 
Organizační struktura FaVU 
 
AS FaVU žádá vedení fakulty, aby předložilo aktualizovanou organizační strukturu FaVU VUT. 
 
Hlasování: 
Pro:  5 
Proti: 0  
Zdržel se:  1 
 
Schváleno.  
    
 
 
 
Zapsala: doc. Preková 
Verifikoval: ak. mal. Vladimír Merta,v.r. 


